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Ärende 13 Tilläggsäskande – Investeringsprojekt Brunna IP 2017  
 
Det har tyvärr blivit vanligt med ärenden om olika tilläggsäskanden. Det senaste exemplet är 
Brunna idrottsplats där kommunfullmäktige i mål och budget 2017 anvisade 7,6 miljoner kronor åt 
att rusta upp idrottsplatsen. Nu har projektet blivit dyrare på grund av bland annat att kraven på 
läktarens konstruktion blivit högre till följd av närheten till E4:an.  
 
Närheten till E4:an borde dock kommunen ha känt till redan från början. Och att Arameisk-
Syrianska hade en god möjlighet att gå upp division 1 kan inte heller komma som någon 
överraskning.   
 
Kommunerna har en ansträngd ekonomisk situation och därför är det inte rätt att skjuta till 
ytterligare pengar. Det är bättre att kommunen prioriterar om och plockar bort någon annan post på 
motsvarande summa i driftbudgeten. Med andra ord önskar vi att kommunen omfördelar beloppet 
inom den befintliga driftsramen.   
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